مكان النشر	الباحثون	اسم البحث	Ŀ
منشور <u>Iraqi National Journal of Nursing</u> <u>Specialties</u> , Vol. 30 (1), 2017	م.م.نوار عبد الغني الملاح ، أ.د. ندى عبد الصاحب العلوان ،أ . د. وفاء محمد عطوف العطار، ثامره حسون	تقويم معارف منتسبي كلية تمريض حول سرطان الرئة و علاقته بالتدخين	1
منشور International Journal of Science and ،January، Research, Vol. 6, Issue	أ.د. ندى العلوان، أ.د. وفاء محمد، م.م. نوار عبد الغني	Baseline Needs Assessment for Breast Cancer Awareness among Patients in Iraq	2
منشور <u>International Journal of Science</u> <u>and Research</u> , Vol. 1, Issue 7, July 2017	أ.د. ندى العلوان، أ.د. وفاء محمد عطوف، م.م. نوار عبد الغني و د. ثامرة خلف	Baseline Needs Assessment for Breast Cancer Awareness and Management among Paramedical Health Care Providers in Iraq	3
منشور <u>Iraqi Journal of Biotechnology,</u> Vol. 16, No. 2, pp 38-47	أ.د. ندى العلوان، أ.د. وفاء محمد، م.م. نوار عبد الغني و م.د. كواكب نجم الدين	Assessing the Knowledge, Attitude and Practices towards Cervical Cancer Screening among a sample of Iraqi Female Population	4
مشور IOSR Journal of Nursing and Health Science (IOSR-JNHS), Vol. 5, Issue 5 Ver. II (sep. – Oct. 2016), pp 43- 49	أ.د وفاء محمد عطوف، م.م سفانة عبد الستار، م.م نوار عبد الغني و وسام عصام عبد المسيح	Factors Influencing Mammography Participation in Iraqi Women	5
منشور International Journal of Scientific and Research Publication, Vol. 6, Issue 4, April, 2016	م.د. كواكب نجم الدين، أ.د. ندى العلوان، أ.د وفاء محمد عطوف و م.م نوار عبد الغني	Effects of awareness and knowledge on breast cancer among intellectuals affiliated to an Iraqi Ministry	6